
Notulen patienten adviesraad 16 januari 2024. 

 

Aanwezig: Margreet van Dongen, Jan Zweers, Cees Overeem , Dr.Cedric  Rietmeyer. Dik Bonestro.  Eefje van 

de Kieft. 

 

Afwezig; tijdelijke voorzitter Arjan Gerritsen, Mevrouw Gomberts . 

 

1. Jan opent de vergadering  en verwelkomt nieuw lid van de patienten adviesraad Dik Bonestro. 

 

2. Notulen van 9 oktober door genomen geen op of aanmerkingen. 

 

3. Er is nu een raad van toezicht , maar het is de vraag of die er blijft i.v.m. kosten post.  Het is verplicht 

nu dat er  2 heren en 1 vrouw in raad van toezicht zitten. 

 

4. Vraag ; Is de nieuwsbrief (die verzorgd wordt door Thea Vlastuin)  verstopt op de site over de 

Patienten adviesraad? Kan deze niet naar voren worden gehaald ? Jan denkt beter gelijk op site zodat 

je het gelijk ziet! Jan overlegd met Marielle . 

 

5. Oog project is gewijzigd vanuit zorgverzekeraar naar artsen. 

 

6. Nieuwe opzet power point Patienten adviesraad ? Jan vindt letters niet groot genoeg , tekst groter 

maken. Dik vindt power point positiever inbrengen, Dik gaat dit aanpassen komende vergadering. 

 

7. Wegvallen receptenlijn ; Situatie was bewerkelijk , lijn was te druk  30 a 50 gesprekken voor recept. 

Apotheek heeft t overgenomen door personeel apotheek weer bij Huisarts. Nu proberen jaar recept 

voor herhaal medicatie , dit proberen ze 2 maand en dan evalueren en wordt naar patienten raad toe 

gemaild.  Jan vraagt zijn het de kosten?  Antw, nee is geen financierings kwestie dat apotheek het 

heeft gedaan. Dit wordt geevalueerd naar patienten in nieuwsbrief. 

 

8.  I Consult  wordt als consult berekend en wordt steeds vaker gedaan. Digitaal neemt toe. 

 

9. Nieuwsbrief door arjan opgesteld. Graag link erbij zetten naar wets  medische teleurstelling doorgeven 

aan arts, dus dit wordt verbetering ipv. teleurstelling. 

 

10. Er wordt door Cedric medegedeeld : Nacht schilders zijn geweest in de praktijk , en dat er 

zonnepanelen op het dak worden geplaatst ivm. Warmtepomp en klimaatsysteem . energie kosten 

flink omlaag gaan. Investering in toekomst nog Led lampen . In verband met nieuwbouw en realiseren 

rotonde nederwoudseweg  is toegang tot praktijk gewaarborgd. Consulten zijn van 10 minuten naar 15 

minuten gegaan. Waarnemers artsen maken meer uren , financiering zorgverzekering is hiermee 

akkoord. De praktijk is gesloten voor nieuwe patienten, Zorgvraag neemt toe en dat kost tijd, 

samenwerken huisartsen bells/fysio, logopedie etc.  

 

11. Vraag wordt er over groei barneveld gekeken en blijft huisarten zorg voldoende?  Ideaal is zorg kort bij 

praktijk  b.v. Wijk de burght bij de burght. ? 

 



12. Cees vraagt  ontwikkeling leegstaande ruimte beneden? Antw. Cedric er zijn ideeen over maar die 

worden nog niet verteld.  

 

  Volgende vergadering Maandag 3 juni 2024  om 18. Uur. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


